

Post-retirement Life Insurance Plan - Certificate of Insurance
Members Entitled to Employer-Paid Coverage
Certificat d'assurance - Régime d'assurance-vie à la retraite
Membres admissibles à la protection payée par l'employeur

This is to certify that in accordance with and subject to the terms of the group insurance policy no. G68-1400 issued to the Board of Trustees of the Public Service Management Insurance Plan you are insured for the benefits specified hereunder on the dates shown below. This certificate cancels any previous certificate issued under the policy.

La présente certifie qu'en conformité et sous réserve des conditions de la police d'assurance collective portant le n° G68-1400 émise au conseil de fiducie du Régime d'assurance pour les cadres de gestion de la fonction publique, vous êtes assuré pour les indemnités énumérées ci-dessous aux dates indiquées. Le présent certificat annule tout certificat antérieur émis en vertu de cette police.

Your insurance coverage reduces by 25% of its original value annually for three years following the first year after retirement.

Le montant de votre protection diminuera de 25 % de sa valeur initiale annuellement pendant trois ans suivant la première année de votre retraite.

Member's Name and Address - Nom et adresse du membre

Y - A M D - J

Life insurance of Assurance-vie de	_____	effective au	_____
Life insurance of Assurance-vie de	_____	effective au	_____
Life insurance of Assurance-vie de	_____	effective au	_____
Life insurance of Assurance-vie de	_____	effective au	_____

Examined by - Examiné par

Date

Y - A M D - J



President and Chief Executive Officer, Industrial Alliance Insurance and Financial Services Inc.
Président et chef de la direction Industrielle Alliance, Assurance et services financiers inc.